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Protokoll nr 8 från ordinarie möte den 15 oktober 2019 
Plats: Skönhetsrådet 

Adress: Hantverkargatan 3 D 

Rum: Samuel Owen 

Tid: 14:00 – 16:00  

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  

Anne Sjökvist, Hörselskadades förening i Stockholm 

Louise Lindström, DHR 

Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 

Närvarande tjänstemän: 

Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 

Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 

Henrik Nerlund, Skönhetsrådet 

 

Frånvarande:  

Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet, 

Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 

Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern 

Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 

 

 

 

Skönhetsrådets kanslichef och sekreterare, Henrik Nerlund hälsade 

alla välkomna. Han berättade att Skönhetsrådet i år fyller 100år. 

Rådet, som består av 13 ledamöter, har en tvådelad funktion dels att 

vara rådgivande och vara opponent i vissa frågor. Rådet som 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
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bildades 1919, är direkt underställd kommunfullmäktige och har 

som huvuduppgift att: 

1. Rådgivande 

2. Reagerande 

3. Initierande 

4. Bildande. 

Förutom Henrik är 2 personer anställda. 

Varför finns Skönhetsrådet? Både för att bevara 

kulturminnesbärande byggnader och omgivningar men lika mycket 

att se framåt hur man vill och kan utveckla en modern stad, ”stadens 

skönhet ska komma alla till del”. Rådet har ingen formell makt och 

jobbar mest mot och med stadsbyggnadskontoret. 

På frågan vilken fråga som väckt mest frågor och engagemang för 

rådet svarade Henrik, Slussen projektet. 

 

Ytterligare info: https://www.stockholm.se/skonhetsradet  

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet och hälsade 

alla välkomna och dagordningen godkändes. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna. Till justerare utsågs Mia Modig. 

 

3. Checklistan. 

Rådet funderar vidare på hur checklistan ska hanteras 

på lämpligast och smidigast vis, detta till 

nästkommande möte. 

 

4. Synpunkter på lokaler och handlingars 

tillgänglighet. 

Lokalen fick klart godkänt bra akustik och miljö. 

Dörrar och toaletter tillgänglighetsanpassade.  

Bra med entrén via Hantverkargatan. Teleslinga 

saknades i det rum rådet befanns sig i 

 

5. Uppföljningsfrågor. 

Gunilla och eller Anne från rådet kommer kontakta 

HR ansvarig på Kulturförvaltningen om möjligheten 

och om intresse finns att 

funktionshindersombudsmannen, Pia Ehnhage 

föreläser för ledningsgruppen på kulturförvaltningen 

https://www.stockholm.se/skonhetsradet
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om funktionshinderperspektiv utifrån ”Programmet 

för Delaktighet och tillgänglighet”.  

Rådet önskar även svar på om det är möjligt att, vara 

delaktiga och samskapa vid utformningen av delar av 

den kulturstrategiska planen för Stockholm som berör 

funktionshinderfrågor. 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 24 

september. 

Rådet återkommer med svar på betänkandet Styrkraft 

i funktionshinderspolitiken (SOU 2019:23) samt, 

punkt 4 på föredragningslistan gällande revidering av 

Möjligheternas Stockholm – Vision 20140. 

Rådet tar tacksamt emot en återkoppling från den 

planerade resan inom ramen för ”Euro cities” och 

vilka erfarenheter man gjort och hur man arbetar med 

förbättringar för personer med olika 

funktionsnedsättningar. 

  

7. Övriga ombyggnadsprojekt  

Inget att rapportera  

 

8. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  

Se punkt 6. 

 

9. Frågor till möte med presidiet under hösten. 

 

Gunilla sammanställer med utgångspunkt från 

tidigare frågeställningar en lista på angelägna frågor. 

Rådet önskar få förslag på datum från berörda 

sekreterare. 

 

10. Rapporter 

 

Louise berättade om vad som händer med Stockholms 

visitor center och den omorganisation som där äger 

rum, man kommer digitalisera foldrar och infoblad. 

 

11. Övriga frågor 

Inga. 

 

12. Nästa möte äger rum den 12 november, återkommer 

om plats. 
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Balanslista 2019 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras 

med 9 olika ikoner per 

verksamhet. Finns det s.k. 

pictogram till varje verksamhet? 

Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 

Hägers rapport fått gällande 

Stadsmuseet, 

tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 

Klart ht 2019, rådet 

genomför ett 

studiebesök på plats 

under hösten 

Skapa arbetsgrupper utifrån 

programmet ”Ett Stockholm för 

alla” 

Ordförande Pågående 

Hur kan (ska) rådet i samarbete 

med kulturförvaltningen 

utveckla nya samarbetsformer?  

 Rådet  

 

 

 

 

Möjliggörande av 

fortlöpande kontakt 

med   

Kulturstrategiska 

avdelningen 

Enheten, på KUF. 

HR och kulturskolan 

Gemensamma 

studiebesök på 

verksamheterna 

 

Bevaka ombyggnad av 

Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  

Kulturförvaltningen 

PO Törnqvist 

Från jan -19 och 

framåt 
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Louise har gjort en skrivelse 

angående användningen av 

pictogram inom 

kulturförvaltningens publika 

verksamheter. Louise 

återkommer också med en 

skrivelse om en av de 

språkliga minoriteterna, den 

Samiska. 

 

Louise Lindström  

 

 

 

Gunilla Göran ordf.                Mia Modig      

                                  Justerare 

 

 

 

Christer Nygren sekreterare 

 

  

 

 

                

 


